
 

 
 

RONDEBRIEFJE  
 

Onderwerp Horecabeleid 2015-2018 

Portefeuillehouder Wethouder Gerats 

Behandelend ambtenaar W.J. Doelman 

Datum agendering 1 september 

Programmanummer 3 

Voorzitter Coen Van der Gugten 

Secretaris Marc Vinju 

Lokatie Raadszaal 

Tijdstip 17:00-18.30 uur 

Doel van de bijeenkomst In 2008 is de horecanota opgesteld, die in 2012 is geëvalueerd. Naar 
aanleiding daarvan wil het college komen tot een nieuw horecabeleid. In 
voorbereiding daarvan wordt met de Raad van gedachten gewisseld over 
diverse nieuwe voorstellen, die worden verwerkt in het Horecabeleid 2015-
2018. 

Wie neemt uiteindelijk 
het besluit?  

De raad 

Verloop voorgaande 
proces 

Vervolg op de stadsronde van 12 mei 

Inhoud  Voor de tweede keer wordt met de raad en ondernemers en bewoners 
gesproken over de nog te maken beleidskeuzes in het nieuwe horecabeleid. 
 

Vorm bijeenkomst Discussiebijeenkomst. De discussie vindt plaats tussen de aanwezigen. 

Verloop programma Kort terugkijken naar de vorige bijeenkomst, de stadsronde van 12 mei. 
Daarbij wordt stilgestaan met het feit dat er voor die ronde een aantal 
mensen niet uitgenodigd waren.  
Start van de presentatie en discussie aan de hand van stellingen.  

Ruimtelijke faciliteiten Raadszaal 

Technische faciliteiten Presentatiemogelijkheden 

Van de raadsleden wordt 
gevraagd 

Deel te nemen aan discussie  
 

Worden er extra partijen 
uitgenodigd voor de 
stadsronde 

Ja: de klankbordgroep horeca, een aantal bewoners uit de binnenstad, 
vertegenwoordigers van de VEBM, Stichting Centrummanagement, Vrienden 
van de binnenstad Maastricht, VOC, KHN-ZL. 

Vervolgtraject Na de stadsronde worden de resultaten van de input van de 
gedachtenwisseling verwerkt in Nota die vervolgens in een stadsronde en 
raadsronde wordt besproken. Vervolgens vindt besluitvorming plaats in de 
raadsvergadering. 

Bijbehorende 
documenten 

Evaluatie 2012 en een brede presentatie van het voorgestelde beleid. 

Presidium 
 

 

 




